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Protokó  ł  Nr X  XXVIII  /20  22  

z sesji  Rady  Gminy  Zatory,  która  odbyła  się  w  dniu  14 lipca   2022 roku

i trwała od godz. 13.00 do godz. 15.00.

W Sesji na 15 Radnych udział wzięło 14.

W obradach uczestniczyli także:

1. Grzegorz Falba – Wójt Gminy Zatory

2. Jacek Jackiewicz – Zastępca Wójta

3. Włodzimierz Kaczmarczyk – Radny Powiatu Pułtuskiego

4. Sołtysi

5. Mieszkaniec wsi Dębiny

(Listy obecności stanowią załączniki  do protokołu)

Ad. pkt 1

Otwarcia  XXXVIII  Sesji  Rady  Gminy  Zatory  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy

– p. Zofia Drabczyk, witając przybyłych Radnych, Wójta Gminy Zatory, Zastępcę, Radnego

Powiatu Pułtuskiego, Radcę Prawnego, Sołtysów oraz wszystkich obecnych na sali.

Ad. pkt 2

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, wobec czego

istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu)

Ad. pkt 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  oznajmiła,  że  porządek  obrad  Radni  otrzymali  wraz  z

zaproszeniem na posiedzenie sesji.  Radni nie zgłosili propozycji zmian w porządku obrad.

Propozycję zmian,  a  mianowicie wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu

uchwały:  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2022  rok  zgłosił  Wójt  -p.

Grzegorz Falba. 

Ad. pkt 4



Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie zmian w porządku obrad.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej
przebiegu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej
przebiegu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niezabudowanej nieruchomości
gruntowej oznaczonej nr ew 72/2 połozonej w obrębie geodezyjnym Mystkówiec-Szcucin.

10.Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na przekazanie  w drodze darowizny na
rzecz Powiatu Pułtuskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zatory.

11.Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na przekazanie  w drodze darowizny na
rzecz Powiatu Pułtuskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zatory.

12.Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.

13. Interpelacje i zapytania radnych

14. Sprawy różne.

15. Zamknięcie obrad.

Następnie Przewodnicząca poddała przyjęcie zmian porządku obrad pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności  14 Radnych, 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad po

zmianach, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących.

(Imienny protokół głosowania w ww. sprawie  stanowi załącznik nr 2 do protokołu)

Ad. pkt 5

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z obrad XXXVII sesji Rady Gminy



znajduje się do wglądu w Biurze Rady, wyłożony był także na sali obrad tuż przed sesją  i

opublikowany w BIP.

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, w związku z tym Przewodnicząca poddała jego

przyjęcie pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 Radnych, 14 głosami „za” przyjęła protokół  z poprzedniej

sesji, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących.

(Imienny  protokół  głosowania  w  sprawie  przyjęcia  protokołu stanowi  załącznik  nr  3  do

protokołu)

Ad. pkt 6

Wójt – p. Grzegorz Falba poinformował, że uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej

gminy Zatory na rok 2022 zakłada zmiany w zakresie dochodów i wydatków. Zwiększa się

plan dochodów bieżących o kwotę 46.928,00 zł z tytułu wpływów z podatku od spadków i

darowizn.

W ramach planu dochodów majątkowych wprowadza się do budżetu środki w wysokości

140.072,00 zł, które stanowi pomoc finansowa ze środków własnych budżetu Województwa

Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej

"Mazowsze dla sportu" - Umowa Nr W/UMWM-UU/UM/ES/4486/2022  na dofinansowanie

zadania pn. Modernizacja boiska sportowego ORLIK 2012.

W planie wydatków majątkowych wprowadza się do budżetu nowe zadanie inwestycyjne pn.

Modernizacja boiska sportowego ORLIK 2012 zabezpieczając na jego realizację środki w

wysokości 187.000,00 zł (w tym dotacja 140.072,00 zł oraz środki własne 46.928,00 zł).

Po uwzględnieniu powyższych zmian planowany wynik budżetu nie ulega zmianie i jest nim 

deficyt w wysokości 2.896.275,15 zł, który planuje się pokryć:

1) z przychodów bezzwrotnych (wolnych środków) w kwocie 1.537.479,32 zł  planuje się

sfinansowanie następujących zadań jednorocznych:

- Termomodernizacja budynków szkolnych w Zatorach i Pniewie – 995.908,00 zł,

- Termomodernizacja poddasza oraz montaż okien w świetlicy wiejskiej– 30.027,19 zł,

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 31.544,13 zł



- Poprawa gospodarki wodno-ściekowej w gminie Zatory – 353.000,00 zł 

-Wykonanie  dokumentacji  projektowej  na  rozbudowę  budynku  Urzędu  Gminy  wraz  z

zagospodarowaniem terenu – 127.000,00 zł.

2) z przychodów pochodzących z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 
bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w 
kwocie 1.358.795,83 zł planuje się sfinansowanie następujących inwestycji jednorocznych:

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki 
pochodzące z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)

-  Zakup  sprzętu  interaktywnego  w  celu  wykorzystania  go  do  działań  profilaktycznych  z

zakresu  przeciwdziałania  alkoholizmowi  prowadzonych  wśród  młodzieży  –  61.058,96  zł

(niewykorzystane w 2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów

alkoholowych – 14.907,31 oraz  niewykorzystane w 2021 r  środki  pochodzące z opłat  na

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00 zł.

Radna – p. Anna Chudoń zapytała: „czy dotacja już przyszła, czy umowa została podpisana”

Wójt  odpowiedział,  że  umowa  na  dofinansowanie  zadania  pn.  Modernizacja  boiska

sportowego ORLIK 2012 została podpisana 13 lipca. 

W związku z  brakiem dalszych pytań  Przewodnicząca Rady Gminy – p.  Zofia  Drabczyk

odczytała uchwałę i poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 236/XXXVIII/2022 w sprawie zmian uchwały

budżetowej  gminy  Zatory  na  rok  2022  –  stosunkiem  głosów:  za  -  14,  brak  głosów

przeciwnych i  wstrzymujących się, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr  4  do

protokołu)

Ad. pkt 7

Przewodnicząca Rady Gminy –  p.  Zofia Drabczyk poinformowała, że uchwała w sprawie

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu została omówiona na



posiedzeniu komisji. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – p. Zofia Drabczyk odczytała

uchwałę i poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 237/XXXVIII/2022 w sprawie zaliczenia drogi

do  kategorii  dróg  gminnych  oraz  ustalenia  jej  przebiegu:  za  -  14,  przeciw  –  0

wstrzymujących się – 0,  która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr 5 do

protokołu)

Ad. pkt 8

Przewodnicząca Rady Gminy –  p.  Zofia Drabczyk poinformowała, że uchwała w sprawie

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu została omówiona na

posiedzeniu komisji. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – p. Zofia Drabczyk odczytała

uchwałę i poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 238/XXXVIII/2022 w sprawie zaliczenia drogi

do  kategorii  dróg  gminnych  oraz  ustalenia  jej  przebiegu:   za  -  14,  przeciw  –  0

wstrzymujących się – 0,  która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr 6 do

protokołu)

Ad. pkt 9

Przewodnicząca Rady Gminy –  p.  Zofia Drabczyk poinformowała, że uchwała w sprawie

wyrażenia  zgody na  nabycie  niezabudowanej  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  nr  ew

72/2  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Mystkówiec-Szczucin  została  omówiona  na

posiedzeniu komisji. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy – p. Zofia Drabczyk odczytała

uchwałę i poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 239/XXXVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody



na nabycie niezabudowanej nieruchomości gruntowej oznaczonej nr ew 72/2 położonej

w obrębie geodezyjnym Mystkówiec-Szczucin: za – 14, przeciw – brak i wstrzymujących

się - brak, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr  7 do

protokołu)

Ad. pkt 10

Przewodnicząca Rady Gminy –  p. Zofia Drabczyk poinformowała, że uchwała  w sprawie

wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego

nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Zatory została  omówiona  na  posiedzeniu

komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy – p. Zofia Drabczyk odczytała uchwałę w sprawie  wyrażenia

zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego  nieruchomości

stanowiącej własność Gminy Zatory, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 240/XXXVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody

na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego  nieruchomości

stanowiącej własność Gminy Zatory.  za –  14, przeciw –  brak i wstrzymujących się -

brak, która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr 7 do

protokołu)

Ad. pkt 11

Przewodnicząca Rady Gminy –  p. Zofia Drabczyk poinformowała, że uchwała  w sprawie

wyrażenia  zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego

nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy  Zatory została  omówiona  na  posiedzeniu

komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy –  p. Zofia Drabczyk odczytała uchwałę w sprawie  wyrażenia

zgody  na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego  nieruchomości

stanowiącej własność Gminy Zatory a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Zatory podjęła Uchwałę Nr 241/XXXVIII/2022 w sprawie wyrażenia zgody

na  przekazanie  w  drodze  darowizny  na  rzecz  Powiatu  Pułtuskiego  nieruchomości

stanowiącej własność Gminy Zatory za – 14, przeciw – brak i wstrzymujących się - brak,



która stanowi załącznik  do protokołu.

(Imienny protokół głosowania w sprawie podjęcia ww. uchwały stanowi załącznik nr 8 do

protokołu)

Ad. pkt 12

Wójt poinformował:

1.Otrzymaliśmy środki  finansowe z  przeznaczeniem dla  rodzin  pracowników PGR-ów na

zakup komputerów. W dniu 13 czerwca nastąpiło otwarcie ofert przetargu na ten el. Wpłynęło

cztery oferty.  Ceny kształtowały się od 178 473,00 zł do 209 176,26 zł. Został dokonany

wybór. Na przyszły tydzień planujemy podpisanie umowy. Została wybrana najniższa oferta.

Na ten cel otrzymaliśmy środki w wysokości 206 800,00 zł.

2. 13 lipca br. w Ciechanowie została podpisana umowa na zadanie pn.  „Przebudowa drogi

gminnej nr 340707W na odcinku od DP nr  3432W do miejscowości  Mierzęcin”. Zadanie

polega  na  wykonaniu  inwestycji  o nawierzchni  z mieszanek  mineralno-bitumicznych,

grysowo-żwirowych na powierzchni  5 443,00 m i długości  1 200,00 m. Na ten cel  gmina

otrzymała dofinansowanie w kwocie 184 000,00 zł.  

3.Kolejna  umowa  zawarta  została  w ramach  Mazowieckiego  Instrumentu  Wsparcia

Infrastruktury  Sportowej-  „Mazowsze  dla sportu  2022”.   Jej  celem  jest  udzielenie

pomocy finansowej  w formie  dotacji  celowej Województwa  Mazowieckiego  na  realizację

zadania  pn. „Modernizacja  boiska  sportowego  ORLIK  2012”.  W ramach  modernizacji

planowana  jest  wymiana  nawierzchni  poliuretanowej  na  boisku  wielofunkcyjnym  wraz

z wymianą ławek i ich montażem, wymiana nawierzchni bieżni, wymiana piłkochwytów na

boisku do piłki nożnej, renowacja bramek piłkarskich oraz koszy do koszykówki, odnowienie

nawierzchni  boiska  ze sztucznej  trawy  na  boisku  do  piłki  nożnej  oraz  dostawa  i montaż

stojaków na rowery. Przyznane dofinansowanie to 140 072,00 zł. 

4.Kolejna podpisana 13 lipca umowa dotyczy pomocy finansowej  udzielonej w wysokości

20 000,00zł  na  dofinansowanie zakupu  sprzętu  pożarniczego  i wyposażenia  dla  jednostek

OSP (zakup pralko-suszarki dla Pniewa oraz kilku radiotelefonów dla Drwał)

5.  Nie  otrzymaliśmy  informacji  odnośnie  środków  z  funduszy  PGR-owskich  na  budowę

świetlicy w Gładczynie. Nie ma jeszcze rozstrzygnięć w tej sprawie.

6.  29  czerwca  odbył  się  akt  notarialny,  który  przeniósł  prawo  własności  nieruchomości



oznaczonej  numerem 59  o  powierzchni  8  arów w Gładczynie  na  rzecz  Gminy  Zatory  z

przeznaczeniem na budowę świetlicy. Jest to realizacja zaległej uchwały z 2019 roku.

7.  11  lipca  odbył  się  akt  notarialny  gdzie  Powiat  Pułtuski  przeniósł  prawo  własności

nieruchomości  oznaczonej  numerem ewidencyjnym 203  położonej  w Lutobroku  na  rzecz

Gminy Zatory, w drodze darowizny. Dotyczy to drogi przez wieś Lutobrok.

8. Mamy coraz więcej zgłoszeń odnośnie podwyżek, zmian umów, aneksowania. Wpłynęło

pismo  z  firmy  Błysk  odnośnie  odpadów.  Firma  chce  zwiększenia  swojej  stawki.  Gmina

miesięcznie płaci w granicach 60 tysięcy zł. W tym roku jestesmy w stanie jeszcze te 10 %

pokryć jako gmina. Przewoźnik dowożący dzieci do szkół również sygnalizował podniesienie

kosztów. 

Ad. pkt 13

Radna – p. Anna Chudoń zapytała czy jeśli chodzi o środki dla obiektów popegeerowskich to

czy w innych rejonach już są przyznawane.

Wójt odpowiedział, że jeśli ukaże się jakaś lista to będzie ona dostępna dla wszystkich gmin -

tak  jak  w  pierwszym  naborze,  gdzie  nie  zostaliśmy  zakwalifikowani  do  żadnego

dofinansowania.

Radna – p.  Anna Chudoń zapytała czy wiadomo coś po odwołaniu od odmownej decyzji

KOWR-u na dofinansowanie hali. 

Wójt poinformował, że w tym temacie na razie jest cisza.

Ad. pkt 14

Radny – p. Henryk Kisiel wystąpił z prośbą do radnego powiatowego o usunięcie krzaków

wzdłuż drogi powiatowej w Cieńszy.

Radna – p.  Jolanta Kucińska zwróciła się z prośbą, aby otrzymywać protokoły z sesji  na

maila. Oznajmiła, że nie jest w stanie przyjechać wcześniej przed sesją aby z protokołem się

zapoznać. Zapytała także czy jest obowiązek publikacji protokołów z posiedzeń komisji w

BIP.

Wójt  odpowiedział,  że obowiązku takiego nie było, a teraz musiałby sprawdzić czy są w

ustawie jakiś zmiany w tym temacie.

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokoły z posiedzeń sesji publikowane są

w BIP.



Sołtys  wsi  Mystkówiec  Szczucin  –  p.  Marcin  Król  zapytał  o  uchwałę  w  Mystkówcu

dotyczącą przejęcia drogi, w którym miejscu to jest.

Stwierdził także że są tylko dwa protokoły z sesji w BIP  z tego roku.

Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o Mystkówiec Szczucin i wyrażenie zgody  na nabycie

niezabudowanej nieruchomości to dotyczy to działki na której w tej chwili wykonana jest

studnia  głębinowa  niezbędna  nam  do  rozpoczętej  inwestycji  jaką  będzie  budowa  stacji

uzdatniania wody.

Mieszkaniec  wsi  Dębiny  poruszył  temat  drogi  powiatowej  w  miejscowości  Dębiny.

Poinformował, że ciężko jest załatwić tą sprawę w Zarządzie Dróg. Pisma odnośnie tej drogi

były już składane przez Panią Radną jak i Sołtys. 

Radny Powiatu Pułtuskiego – p. Włodzimierz Kaczmarczyk oznajmił, że postara się zająć tą

sprawą.

Radna – p.  Jolanta  Kucińska oznajmiła,  że „w tej  sprawie razem z panią sołtys z  Dębin

corocznie wysyłają pisma do powiatu aby doprowadzić drogę do stanu aby mogły minąć się

ciągniki.  Droga jest jak zwykła dróżka przez własne pole. Gdy wjeżdża ciągnik to nie ma

możliwości wyminięcia się. Poprosiliśmy o wytyczenie drogi w jej granicach. Odpisano nam,

że  powiatu  jest  nie  stać  na  wydatek  dwudziestu  kilku  tysięcy,  żeby  to  doprowadzić.

Poprosiliśmy o   równanie  drogi,  i  uzyskaliśmy  odpowiedź  że  tak  tez  nie  można.  My  nie

prosimy o asfalt ale o drogę żwirową poszerzoną w swoich granicach . Już tak walka trwa

kilka lat. Nagrałam i przesłałam panu staroście film jak wygląda ta droga.  Poprosiłam aby

przejechał się po tej drodze swoim prywatnym autem. To są żarty, kpiny ze zwykłych ludzi.

Chyba trzeba wezwać telewizję, aby ludzie zobaczyli jak wygląda droga powiatowa. Teraz

będziemy pisać kolejne pismo z  prośbą aby  w następnym budżecie  powiatu  zabezpieczyli

jakieś środki na tą drogę”

Sołtys wsi Dębiny dodała, że odcinek tej drogi ma ponad 3 km. 

Ad. pkt 15

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Rady Gminy o godz. 15.00 Przewodnicząca –

p. Zofia Drabczyk zamknęła obrady.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.



Protokolant                                                                               Przewodniczący


